
Schriftelijke vragen VVD fractie Provinciale Staten Utrecht over                 

woningtoewijzing in Gemeenten.                                  11-01-2024 

 

Nav berichtgeving op RTV Utrecht van 9 Jan jl (zie onder) heeft de VVD de volgende vragen. 

- is het college bekend met voornoemde publicatie? 

In het artikel worden zeer uiteenlopende percentages toewijzingen sociale huurwoningen 

aan specifieke groepen van Utrecht en Bunschoten genoemd, deze percentages lopen sterk 

uiteen (87%-20%)  

- Heeft het college hier een verklaring voor?  

- Heeft het college inzicht hoe het beeld is in de 24 andere gemeenten? 

- is het college het met de VVD eens dat het onwenselijk is dat er nauwelijks of geen 

woningen beschikbaar komen voor reguliere woningzoekenden? 

- in het provinciaal programma wonen en werken zijn ook bijzondere doelgroepen benoemd, 

hoe sluiten deze aan op de categorieën die gemeenten hanteren? Overlappen deze of 

worden beleidsmensen op elkaar gestapeld? 

- welke formele, informele, juridische en niet-juridische instrumenten heeft de provincie om 

er voor te zorgen dat er voldoende woningen voor reguliere woningzoekenden beschikbaar 

komen en blijven? 

Achtergronden bij onze vragen zijn: 

- er is een groot woning tekort ook in Provincie Utrecht.  

- Er is daarom prioriteit gegeven aan nieuwbouw woningen in akkoord. Het duurt echter nog 

geruime tijd voordat achterstanden in woningbouw-productie zijn ingelopen.  

- bij toewijzing bestaande voorraad zijn zeer veel (verschillende ) regelingen in gemeenten  

- Provinciale afstemming/regie kan belangrijk zijn om groepen niet buiten de boot te laten 

vallen of met onoverzichtelijke/oneerlijke wachttijden    

- is college met de VVD eens dat regie/afstemming in de Provincie Utrecht nu geen taak bij 

de Provincie is maar wél gewenst/noodzakelijk is? 

- kan college aangeven hoe daaraan invulling/tegemoet kan worden gekomen? 
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https://www.rtvutrecht.nl/nieuws/3680897/wie-geen-voorrang-heeft-op-de-woningmarkt-is-

eigenlijk-kansloos-zegt-deze-hoogleraar 
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